
III. ΧΡΗΜΑΤΟΔOΤΗΣΗ ΤΟΥ ΕΙΔΙΚΟY ΔΙΚΑΣΤΗΡIΟΥ ΓΙΑ ΤΗ ΣΙEΡΡΑ ΛΕOΝΕ

— Pasqualina Napoletano και Elena Valenciano Martínez-Orozco, εξ ονόματος της Ομάδας PSE, σχετικά
με το ειδικό δικαστήριο για τη Σιέρρα Λεόνε (B6-0332/2007)

— Ryszard Czarnecki, Hanna Foltyn-Kubicka και Eugenijus Maldeikis, εξ ονόματος της Ομάδας UEN,
σχετικά με τη χρηματοδότηση του ειδικού δικαστηρίου για τη Σιέρρα Λεόνε (B6-0334/2007)

— Luisa Morgantini και Gabriele Zimmer, εξ ονόματος της Ομάδας GUE/NGL, σχετικά με τη
χρηματοδότηση του ειδικού δικαστηρίου για τη Σιέρρα Λεόνε (B6-0336/2007)

— Johan Van Hecke και Μάριος Ματσάκης, εξ ονόματος της Ομάδας ALDE, σχετικά με τη χρηματοδότηση
του ειδικού δικαστηρίου για τη Σιέρρα Λεόνε (B6-0340/2007)

— Nirj Deva, Bernd Posselt, Geoffrey Van Orden και Eija-Riitta Korhola, εξ ονόματος της Ομάδας
PPE-DE, σχετικά με τη χρηματοδότηση του ειδικού δικαστηρίου για τη Σιέρρα Λεόνε (B6-0342/2007)

— Marie Anne Isler Béguin, Hélène Flautre και Mikel Irujo Amezaga, εξ ονόματος της Ομάδας
Verts/ALE, σχετικά με τη χρηματοδότηση του ειδικού δικαστηρίου για τη Σιέρρα Λεόνε
(B6-0348/2007).

Ο χρόνος αγόρευσης κατανέμεται σύμφωνα με το άρθρο 142 του Κανονισμού.

3. Επανεξέταση της ενιαίας αγοράς: εξάλειψη των εμποδίων και της αναποτελε-
σματικότητας με τη βελτίωση της υλοποίησης και της εφαρμογής (συζήτηση)

Έκθεση σχετικά με την επανεξέταση της ενιαίας αγοράς: εξάλειψη των εμποδίων και της αναποτελεσματικότητας με
τη βελτίωση της υλοποίησης και της εφαρμογής [2007/2024(INI)] — Επιτροπή Εσωτερικής Αγοράς και
Προστασίας των Καταναλωτών.
Εισηγητής: Jacques Toubon (A6-0295/2007)

Ο Jacques Toubon παρουσιάζει την έκθεσή του.

Παρεμβαίνουν: Pervenche Berès (εισηγήτρια της γνωμοδότησης της επιτροπής ECON) και Charlie McCreevy
(Μέλος της Επιτροπής).

Παρεμβαίνουν: Malcolm Harbour, εξ ονόματος της Ομάδας PPE-DE, Robert Goebbels, εξ ονόματος της Ομάδας
PSE, Karin Riis-Jørgensen, εξ ονόματος της Ομάδας ALDE, Eoin Ryan, εξ ονόματος της Ομάδας UEN, Heide
Rühle, εξ ονόματος της Ομάδας Verts/ALE, Godfrey Bloom, εξ ονόματος της Ομάδας IND/DEM, Petre
Popeangă, εξ ονόματος της Ομάδας ITS, Jana Bobošíková, μη εγγεγραμμένη, Andreas Schwab, Evelyne
Gebhardt, Hans-Peter Martin, John Purvis, Arlene McCarthy, Alexander Stubb, Gabriela Creţu, Luisa
Fernanda Rudi Ubeda και Wolfgang Bulfon.

ΠΡΟΕΔΡΙΑ: Luigi COCILOVO

Αντιπρόεδρος

Παρεμβαίνουν: Charlotte Cederschiöld, Edit Herczog, Zuzana Roithová, Lasse Lehtinen, Zita Pleštinská,
Barbara Weiler, Silvia-Adriana Ţicău, Małgorzata Handzlik και Charlie McCreevy.

Η συζήτηση περατώνεται.

Ψηφοφορία: σημείο 7.8 των Συνοπτικών Πρακτικών της 04.09.2007.

4. Καθεστώς της ευρωπαϊκής ιδιωτικής εταιρείας, εταιρικό δίκαιο (συζήτηση)

Προφορική ερώτηση (O-0042/2007) που κατέθεσε ο Giuseppe Gargani, εξ ονόματος της Επιτροπής JURI, προς
την Επιτροπή: Στάδιο της νομοθετικής διαδικασίας σχετικά με το «Καθεστώς της Ευρωπαϊκής Ιδιωτικής Εταιρίας»
και την «Δεκάτη Τετάρτη Οδηγία για το Εταιρικό Δίκαιο» (B6-0137/2007)
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Ο Giuseppe Gargani αναπτύσσει την προφορική ερώτηση.

Ο Charlie McCreevy (Μέλος της Επιτροπής) απαντά στην προφορική ερώτηση.

Παρεμβαίνουν: Klaus-Heiner Lehne, εξ ονόματος της Ομάδας PPE-DE, Gary Titley, εξ ονόματος της Ομάδας
PSE, Sharon Bowles, εξ ονόματος της Ομάδας ALDE, Jean-Paul Gauzès, Manuel Medina Ortega και Charlie
McCreevy.

Η συζήτηση περατώνεται.

5. Κίνδυνος κλεισίματος των ναυπηγείων του Γκντάνσκ (συζήτηση)

Δήλωση της Επιτροπής: Κίνδυνος κλεισίματος των ναυπηγείων του Γκντάνσκ

Ο Charlie McCreevy (Μέλος της Επιτροπής) προβαίνει στη δήλωση.

Παρεμβαίνουν: Janusz Lewandowski, εξ ονόματος της Ομάδας PPE-DE, Bogusław Liberadzki, εξ ονόματος της
Ομάδας PSE, Bronisław Geremek, εξ ονόματος της Ομάδας ALDE, Marcin Libicki, εξ ονόματος της Ομάδας
UEN, Francis Wurtz, εξ ονόματος της Ομάδας GUE/NGL, Witold Tomczak, εξ ονόματος της Ομάδας
IND/DEM, Maciej Marian Giertych, μη εγγεγραμμένος, Józef Pinior, Hanna Foltyn-Kubicka, Mary Lou
McDonald, Genowefa Grabowska, Mirosław Mariusz Piotrowski και Charlie McCreevy.

Η συζήτηση περατώνεται.

(Η συνεδρίαση διακόπτεται στις 11.15 π.μ. εν αναμονή της ώρας των ψηφοφοριών και επαναλαμβάνεται στις
11.30 π.μ.)

ΠΡΟΕΔΡΙΑ: Edward McMILLAN-SCOTT

Αντιπρόεδρος

6. Ανακοίνωση της Προεδρίας

Ο Πρόεδρος προβαίνει στην ακόλουθη ανακοίνωση:

Όπως μπορείτε να δείτε, έχουν τοποθετηθεί στο ημικύκλιο δύο νέες οθόνες. Οι οθόνες αυτές είναι μεγαλύτερες και
προσφέρουν περισσότερες δυνατότητες από τις παλαιές.

Τούτο αποτελεί το πρώτο στάδιο ενός σχεδίου που ευρίσκεται εν εξελίξει και το οποίο αποσκοπεί στη βελτίωση
της ποιότητας και της παρουσίασης των πληροφοριών σχετικά με τις εργασίες της ολομέλειας, τόσο για τους
βουλευτές όσο και για το κοινό.

Συγκεκριμένα, μετά από κάθε ψηφοφορία με ονομαστική κλήση, θα εμφανίζεται για μικρό διάστημα στην οθόνη
γράφημα το οποίο θα παρουσιάζει την κατανομή των ψήφων στο ημικύκλιο. Αυτή η καινοτομία, η οποία
χρησιμοποιείται ήδη σε ορισμένα εθνικά κοινοβούλια, παρουσιάζει μόνο τα στοιχεία που αφορούν την ψηφοφορία
με ονομαστική κλήση τα οποία δημοσιεύονται λεπτομερώς στα συνοπτικά πρακτικά.

Ωστόσο, σύμφωνα με απόφαση που έλαβε το Προεδρείο χθες βράδυ, η Διάσκεψη των Προέδρων θα αποφασίσει
την Πέμπτη εάν οι πρόεδροι των πολιτικών ομάδων επιθυμούν ή όχι να χρησιμοποιούν στο μέλλον αυτήν την
δυνατότητα της τεχνολογίας σε μόνιμη βάση. Επί του παρόντος, οι πολιτικές ομάδες, των οποίων η γνώμη ζητή-
θηκε σήμερα το πρωί, έδωσαν συγκατάθεση να χρησιμοποιηθεί, σε πειραματική βάση, το γράφημα αυτό κατά τη
σημερινή ώρα των ψηφοφοριών.
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